
Vážený pan 
Ing. Karel Klodner 
Fan Club HC Pardubice 
------------------------------ 
Věc: odpověď na stížnost Radě Českého rozhlasu ze dne 3.1.2014 
 
 
Vážený pane Klodnere, 
        dostala se mi do rukou Vaše stížnost na zrušení pořadu „Hokej speciál“ ve vysílání Českého 
rozhlasu Pardubice a je mojí povinností reagovat.  
Předně, plně rozumím Vaší větě: „…cítíme povinnost podat stížnost…“ Práce fan klubů je vždy vedena 
láskou ke sportu či jiným zálibám, jeho členové věnují své zálibě svůj volný čas, finanční prostředky a 
tak jakákoliv změna je vždy podrobena důkladnému rozboru či kritice. Věřte však, že také jsme 
„fanoušky“ pardubického hokeje, ale především našeho vysílání. Jeho nedávná úroveň nebyla taková, 
jakou bychom si představovali. Počty posluchačů byly a stále jsou na velmi malé úrovni a 
neodpovídají vynaložené práci ani nemalým prostředkům, které jsme do programu dali. A tak, řečeno 
sportovní terminologií, bylo potřeba vyměnit trenéra. Stanici řídím od října loňského roku. 
 
       Změna vysílacího schématu je v souladu s celoregionálním rozhlasovým projektem „Regiony 
2014“. Došlo ke sjednocení vysílacích schémat, změnila se zvuková grafika, hudba.  Vysílání 
jednotlivých regionálních stanic se svým základním schématem podobá. Než dojde k dílčím změnám, 
předchází vždy důkladný rozbor. Na základě námi provedeného průzkumu bylo zjištěno, že podobné, 
specificky zaměřené bloky mají sice své stálé příznivce, ale jiná část posluchačů jim nakloněná není. 
V tomto případě, bohužel, větší. Navíc je třeba zdůvodňovat jiné části posluchačů, proč se nemůžeme 
věnovat jejich sportu ve stejné míře, považují ho za stejně důležitý jako hokej. Nabízí se otázka, proč 
nemáme speciální pořad pro rybáře, kterých je neuvěřitelné množství, pro zahrádkáře atd. Je vždy 
těžké rozhodnout, co do vysílání zařadit a co ne. Pro všechny posledně jmenované, tedy rybáře, 
zahrádkáře, včelaře atd., jsme vytvořili pořad „Hobby“, kde je „jejich“ společný prostor.  
 
       Vážený pane Klodnere, obávám se, že Vaše věta: „ …že byl stažen bez náhrady“ se nezakládá na 
správných informacích. Pozorným poslechem našeho vysílání byste zjistil, že veškeré aktuální 
informace, které se pardubického hokeje týkají, jsou zařazovány okamžitě do zpravodajských relací, 
v Dobrém ránu je stálá rubrika, ve které má svoje místo především hokej a všechny další informace, 
jako jsou rozhovory s hráči, trenéry, informace o zajímavých utkáních, jsou zařazovány v reportážních 
vstupech, vždy aktuálně a okamžitě. Také jste si mohl všimnout, že v Dobrém ránu je od 8,35 – 8,50 
hodin místo pro zajímavé hosty, kteří vystupují v živém vysílání. A protože nám pardubický hokej 
rozhodně leží na srdci, je tu prostor i pro něj. A pokud by se Vám tato, celkově opravdu velká plocha 
věnovaná hokeji zdála malá, je tu navíc sportovní speciál Radiožurnálu, kterému dodáváme, právě 
z ČRo Pardubice, o hokeji aktuální informace.  
 
    Věřím, že se stanete pozorným posluchačem Českého rozhlasu Pardubice, a zjistíte, že pardubický 
hokej rozhodně nešidíme. 
 
      S přátelským pozdravem a poděkováním i za práci Fan Clubu 
 
 
                                                                               Ing. Pavel Kudrna 
                                                                               Ředitel ČRo Hradec Králové a ČRo Pardubice 
 
 
V Pardubicích 9. 1. 2014 


